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کوهپایهزاده: نتیجه تیم ملی بسکتبال با ویلچر راضی کننده نبود

 دوشنبه ۳ اردیبهشت ۱۴۰۳ - ۱۰:۱۰ شناسه خبـر : ۱۴۱۳۳۱

رئیس فدراسیون ورزشهای جانبازان و توانیابان گفت: مجموعهای از عوامل دست به دست هم داد تا نتوانیم 
 آنگونه که باید و شاید به نتیجه موردنظرمان در بسکتبال با ویلچر در انتخابی پارالمپیک برسیم.

جلیل کوهپایهزاده رئیس فدراسیون ورزشهای جانبازان و توانیابان در گفتوگو با خبرنگار ورزشی موج خبر، درباره

عملکرد تیم ملی بسکتبال با ویلچر در رقابتهای انتخابی پارالمپیک که به میزبانی فرانسه برگزار شد و با ناکامی تیم

کشورمان همراه بود، اظهار داشت: مسابقاتی که برگزار شد، آخرین پنجره برای ورود به پارالمپیک بود که نتایج با آنچه

مدنظرمان بود، فاصله داشت. ما میخواستیم یک تدارکات قبل از این مسابقات داشته باشیم که به دلایلی از جهت

ناهماهنگیهایی که با کشور ترکیه داشتیم، شرایط فراهم نشد و تیم بدون دیدارهای تدارکاتی در تورنمنت انتخابی

شرکت کرد.
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وی ادامه داد: تیمهای شرکت کننده همگی مدعی رسیدن به پارالمپیک بودند. به هر حال از نتیجه که اصلاً راضی

نیستیم، چون توقع داریم بسکتبال با ویلچر هم مثل والیبال نشسته و سایر موفقیتهایش از جمله مقامهای سوم در مسابقات

جهانی و بازیهای پاراآسیایی، باز هم نتایج خوبی بگیرد. همچنین باید تمهیدات بیشتری برایش آماده میکردیم و

میتوانستیم تدارکات بیشتری فراهم کنیم. در مجموع مجموعهای از عوامل دست به دست هم داد تا نتوانیم آنگونه که

باید و شاید به نتیجه مورد نظرمان برسیم.

کوهپایهزاده عنوان کرد: از کادر فنی، بازیکنان و انجمن بسکتبال با ویلچر و تشکر میکنم که تمام انرژی خود را

گذاشتند، اما نیاز است که با مدیریت درستتری مسیر را جوری هموار کنیم که کار به دقیقه 90 نرسد و بخواهیم به

زحمت کسب سهمیه کنیم. این مشکل را از مدیریت و برنامهریزی خودمان میدانم و امیدوارم با برنامهریزی بهتر، تیم

آمادهتری برای بازیهای آسیایی جوانان در تاشکند و همچنین بازیهای پاراآسیایی 2026 ژاپن داشته باشیم. ما

استعدادهای خوب، دانش فنی خوبی و زیرساختهای قابل قبول در کشور داریم، اما بیشترین مسئلهای که میتواند کمک

کند، این است که برنامهریزی و یک مسیر درستیتری را برای رسیدن به این موفقیتها در نظر بگیریم.

رئیس فدراسیون ورزشهای جانبازان و توانیابان گفت: یک آسیبشناسی خواهیم داشت و نتایج این تیم در شورای فنی و

راهبردی بررسی میشود. همچنین گفتوگوهایی با کادر فنی و انجمن خواهیم داشت و بر اساس نظرات خرد جمعی که

متوجه میشویم بیشترین مشکل کجاست، در همان راستا نیز اقدامات لازم را انجام خواهیم داد.

کوهپایهزاده درباره برنامهریزی برای برگزاری دیدارهای تدارکاتی برای تیم ملی والیبال نشسته گفت: با کمیته

پارالمپیک هم صحبت کردیم که بتوانیم یک یا دو مسابقه تدارکاتی یا به شکل تورنمنتی در ایران یا کشور دیگری

برنامهریزی کنیم. هنوز قطعی نشده، ولی این موضوع را در برنامه داریم. در جلسات فنی به این جمعبندی هم

رسیدهایم. این کمبود را حس کردیم و به صورت جدی دنبال انجامش هستیم.

وی در پایان خاطرنشان کرد: هم با وزارت ورزش و هم کمیته پارالمپیک ارتباط نزدیک داریم تا بتوانیم بهترین عملکرد و

نتایج را در رویدادهای پیشرو داشته باشیم.
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